
Protokół Nr XLIV/2022
z sesji Rady Miejskiej w Ziębicach,

która odbyła się dnia 26 maja 2022 r.,
 w Sali Konferencyjnej Ratusza Miejskiego w Ziębicach

Godzina rozpoczęcia: 14:14

Godzina zakończenia: 15:35

Obecni radni: 14

Nieobecni radni: 1 (W. Ochał)

W sesji uczestniczyli:

- Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz,

- Główna Księgowa L. Nowak,

- Radca Prawny M. Pływacz,

- Naczelnik WB B. Miszczycha

- Sołtysi

1. Otwarcie sesji.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Agata  Sobków  otworzyła  obrady  XLIV  sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach i przywitała wszystkich przybyłych Radnych oraz gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Stwierdzono, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania

prawomocnych decyzji i uchwał.

3. Przyjecie porządku obrad.

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  A.  Sobków powiedziała,  że  wszyscy radni  otrzymali  porządek

obrad i zapoznali się z nim oraz spytała czy ktoś z obecnych wnosi uwagi lub zmiany. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Miejskiej. 

5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XXI/161/04  Rady  Miejskiej



w Ziębicach z dnia 24 września 2004 r. w sprawie: zasad wydzierżawiania i najmu nieruchomości

wchodzących w skład Mienia Komunalnego Gminy Ziębice.

6.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu

Ząbkowickiego.

7.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 395/VIII/2022 Rady Miejskiej

w Ziębicach z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa

Dolnośląskiego na realizację  zadania pn.:  „Przebudowa drogi wojewódzkiej  nr 395 w zakresie

budowy chodnika dla pieszych, na terenie miejscowości Lubnów”.

8.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 100/VIII/2019 Rady Miejskiej

w Ziębicach z dnia 26 września 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa

Dolnośląskiego  w  celu  realizacji  zadania  pn.:  „Przebudowa  drogi  wojewódzkiej  nr  395  wraz

z budową chodnika w m. Ziębice”.

9. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

10. Informacja Przewodniczącej Rady.

11. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

12. Zamknięcie sesji. 

  

Burmistrz Ziębic zgłosił wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał

ws.: 

*  zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok,

*  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2022-2040,

*  zmiany  uchwały  nr  168/VIII/2020  Rady  Miejskiej  w  Ziębicach  z  dnia  27  lutego  2020  r.

w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Województwa  Dolnośląskiego  w  celu  realizacji

zadania pn.: "Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 395 oraz 385 w zakresie poprawy bezpieczeństwa

ruchu  drogowego  ul.  Wojska  Polskiego  -  ul.  Wałowej  -  ul.  Zamkowej  w  Ziębicach"  -  roboty

budowlane. 

Burmistrz wyjaśnił, że padła propozycja od DSDiK, aby zwiększyć kwotę do poziomu najniższej

oferty z pierwszego przetargu- dlatego taka zmiana, choć z pewnością nie pierwsza. Ta uchwała

pozwoli na podpisanie porozumienia z DSDiK. 

→  Wprowadzenie  projektu  uchwały  ws.  zmiany  uchwały  nr  168/VIII/2020  Rady  Miejskiej

w Ziębicach z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa

Dolnośląskiego w celu realizacji zadania pn.: "Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 395 oraz 385



w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego ul.  Wojska Polskiego - ul.  Wałowej - ul.

Zamkowej w Ziębicach" - roboty budowlane. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  13  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

Radny J. Przyszlakiewicz nie wziął udziału w głosowaniu z powodów technicznych.

→ Wprowadzenie projektu uchwały ws. zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

→  Wprowadzenie  projektu  uchwały  ws.  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy

Ziębice na lata 2022-2040.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków przedstawiła porządek obrad po zmianach. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła porządek obrad po zmianach.  

4. Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  powiedziała,  że  wszyscy  Radni  otrzymali  projekt

protokołu  i  mieli  czas  na  zapoznanie  się  z  nim.  Przewodnicząca  poinformowała,  że  nikt

z Radnych nie wniósł uwag i zarządziła głosowanie.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła protokół.

5.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XXI/161/04  Rady  Miejskiej

w Ziębicach z dnia 24 września 2004 r. w sprawie: zasad wydzierżawiania i najmu nieruchomości

wchodzących w skład Mienia Komunalnego Gminy Ziębice.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.



Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  418/VIII/2022  ws.  zmiany

uchwały nr XXI/161/04 Rady Miejskiej w Ziębicach z dnia 24 września 2004 r. w sprawie:

zasad wydzierżawiania i najmu nieruchomości wchodzących w skład Mienia Komunalnego

Gminy Ziębice.

6.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Powiatu

Ząbkowickiego.

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę nr 419/VIII/2022 ws.  udzielenia

pomocy finansowej dla Powiatu Ząbkowickiego.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 395/VIII/2022 Rady Miejskiej

w Ziębicach z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa

Dolnośląskiego na realizację  zadania pn.:  „Przebudowa drogi wojewódzkiej  nr 395 w zakresie

budowy chodnika dla pieszych, na terenie miejscowości Lubnów”.

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik WB Bartosz Miszczycha.

Radny J. Sobol zapytał  na jakim odcinku ta droga straciła kategorie wojewódzkiej?

Burmistrz odpowiedział, że od skrzyżowania ul. Przemysłowej z ul. Paczkowską do skrzyżowania

z wojewódzką tzw. betonówką pomiędzy Kamieńcem a Paczkowem. 

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła  uchwałę  nr 420/VIII/2022 ws.  uchylenia

uchwały nr 395/VIII/2022 Rady Miejskiej w Ziębicach z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie

udzielenia  pomocy  rzeczowej  dla  Województwa Dolnośląskiego  na  realizację  zadania  pn.:

„Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 395 w zakresie budowy chodnika dla pieszych, na terenie



miejscowości Lubnów”.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr 100/VIII/2019 Rady Miejskiej

w Ziębicach z dnia 26 września 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa

Dolnośląskiego  w  celu  realizacji  zadania  pn.:  „Przebudowa  drogi  wojewódzkiej  nr  395  wraz

z budową chodnika w m. Ziębice”.

Projekt uchwały przedstawił Naczelnik WB Bartosz Miszczycha.

Komisja Infrastruktury i Rozwoju wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy braku głosów „wstrzymujących się”  przyjęła  uchwałę  nr 421/VIII/2022 ws.  uchylenia

uchwały nr 100/VIII/2019 Rady Miejskiej w Ziębicach z dnia 26 września 2019 r. w sprawie

udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Dolnośląskiego w celu realizacji zadania pn.:

„Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 395 wraz z budową chodnika w m. Ziębice”.

9.  Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały  nr  168/VIII/2020 Rady Miejskiej

w Ziębicach z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa

Dolnośląskiego w celu realizacji zadania pn.: "Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 395 oraz 385

w zakresie  poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego ul.  Wojska Polskiego -  ul.  Wałowej  -  ul.

Zamkowej w Ziębicach" - roboty budowlane. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Ziębic M. Szpilarewicz.

Radny J. Sobol na jakim odcinku będzie przebudowana ul. Sportowa?

Burmistrz odpowiedział, że to będzie tylko fragment na skrzyżowaniu. 

Komisja budżetowa w projekcie zmian WPF-u zaakceptowała tę zminę. 

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  422/VIII/2022  ws.  zmiany

uchwały nr 168/VIII/2020 Rady Miejskiej w Ziębicach z dnia 27 lutego 2020 r. w sprawie

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego w celu realizacji zadania pn.:

"Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 395 oraz 385 w zakresie poprawy bezpieczeństwa ruchu

drogowego  ul.  Wojska  Polskiego  -  ul.  Wałowej  -  ul.  Zamkowej  w  Ziębicach"  -  roboty

budowlane. 



10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak i poinformowała o autopoprawkach.

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  423/VIII/2022  ws.  zmian

w budżecie Gminy Ziębice na 2022 rok.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Ziębice na lata 2022-2040.

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa L. Nowak.

Komisja Budżetowa wydała opinię pozytywną o projekcie uchwały.

Rada  Miejska w  Ziębicach  w  obecności  14  radnych  14  głosami  „za”,  0  głosami  „przeciw”

i  przy  braku  głosów  „wstrzymujących  się”  przyjęła  uchwałę  nr  424/VIII/2022  ws.  zmian

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Ziębice na lata 2022-2040.

12. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.

Burmistrz omówił najistotniejsze sprawy.

15:13- wyszedł Radny W. Iskra

15:15 – wrócił Radny W. Iskra

Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Sobków zapytała o wyjazd do Bielefeldu i jakie są plany po

pandemii powrotu do współpracy. 

Burmistrz odpowiedział, że to spotkanie wiązało się z 33. zjazdem byłych mieszkańców, Ziębiczan.

Niemcy są chętni do współpracy, rozmów, wsparcia stowarzyszenia byłych mieszkańców Ziębic. 

13. Informacja Przewodniczącej Rady.

Przewodnicząca Rady poinformowała o działaniach podjętych w ostatnim miesiącu. 

Przewodnicząca złożyła także życzenia z okazji Dnia Pracownika Komunalnego, Dnia Samorządu

Terytorialnego oraz Dnia Matki. 



14. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

Radny W. Iskra zapytał czy będzie podtrzymywana współpraca między Ziębicami a Jaromierzem

i Ebreichsdorf.

Burmistrz  odpowiedział,  że  oczywiście.  Wysłano  również  do  nich  zaproszenia  na  Dni  Ziębic.

Burmistrz dodał, że pewnie gdy sytuacja epidemiologiczna się uspokoi – to współpraca wróci na

właściwie tory.  

15. Zamknięcie sesji.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  A.  Sobków  zamknęła  obrady  XLIV  Sesji  Rady  Miejskiej

w Ziębicach.

Na tym protokół zakończono.

Nagranie audio stanowi integralną część protokołu.

Głosowania imienne stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej: Agata Sobków                                ...……………………….

Protokolant: Monika Mikosz                                                              ……..……………………


